
 

 

  

 

 

 

 

Schriftelijke vragen artikel 44 Reglement van Orde 
 

 

Kenmerk van de vraag : 17-08 

Datum indienen vraag : 22 februari 2017 

Naam vraagsteller : dhr. D. van Oosten (CU) 

Portefeuillehouder : dhr. H. Bruining 

Ambtenaar : dhr. A.P. van der Meulen 

Datum akkoord college : 3 april 2017 
 
 

Underwerp 

Mogelijke vestigingsplaats containeroverslag Skûlenboarch 
 

Op 22 februari 2017 heeft de CU schriftelijke vragen gesteld over Skûlenboarch als mogelijke 

vestigingsplaats voor een containeroverslag. Hieronder vindt u de vragen en de reactie van het 

college:  
 

Ynlieding 

Gedeputeerde staten van Friesland zullen met een voorstel komen voor een containeroverslag. 

Deze overslag moet een transferium worden tussen het vervoer op het 

water en over het land. Het zou hierbij gaan om 16.000 containers per jaar. Een van de 

plekken die genoemd worden is Skûlenboarch, deze mogelijke locatie wordt genoemd in 

een rapport naar aanleiding van een onderzoek uitgevoerd door het bureau Panteia in 

Zoetermeer. 
 

Het zou mooi zijn als Skûlenboarch voor deze overslag in aanmerking zal komen, voor de 

“natte” bedrijvigheid alswel voor de algehele werkgelegenheid in de regio. 
 

Fragen 

1. Is de gemeente Achtkarspelen op de hoogte van het voornemen een 

containeroverslag te bouwen in de provincie Fryslân met als mogelijke locatie 

Skûlenboarch?  

2. Zo ja, is de gemeente, al dan niet in samenwerking met onze preferente partner 

Tytsjerksteradiel voornemens actief de locatie Skûlenboarch bij de provincie onder 

de aandacht te brengen als de juiste locatie? 
 

Reaksje kolleezje 

1. In het rapport over waterwegen in Fryslân van Panteia (zie bijlage) wordt op blz. 69-70 de 

mogelijkheid genoemd van een soort containeroverslag met als kansrijke locatie hiervoor 

Skûlenboarch. Het rapport is nog niet door GS overgenomen. En er is nog geen enkele 

initiatiefnemer. Er is volgens de gemeente dus ook nog geen voornemen om het te realiseren. 

2. De gemeente zal zeker, samen met Tytsjerksteradiel, acteren mocht er een initiatiefnemer 

komen voor een container overslag op Skûlenboarch. In de kader is het ook goed om mee te 

delen dat de gemeente zich heeft aangesloten bij Frisian Ports, een lobby groep van Friese 

gemeenten om het vervoer over water te stimuleren. Door samen te werken krijgen de Friese 

havens een omvang die er toe doet. Voor Achtkarspelen is dat interessant voor de bestaande 

waterlocaties en bedrijven en voor de ontwikkelingen rondom Skûlenboarch.  
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